
 

 

 

 

 

Αθήνα, 11 Οκτωβρίου 2022 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς τον Υπουργό Εσωτερικών 

 

Θέμα: «Προαγωγές και μετακινήσεις στο ΥΠΕΣ χωρίς να τηρούνται οι προβλεπόμενες 

αξιοκρατικές διαδικασίες» 

Από δημοσιεύματα στον έντυπο και ηλεκτρονικό τύπο, προκύπτει πως στο Υπουργείο 

Εσωτερικών δρομολογήθηκαν αυθαίρετες προαγωγές και τοποθετήσεις προϊσταμένων, χωρίς να 

τηρηθεί η προβλεπόμενη διαδικασία και με τρόπο που εκθέτει την... επιτελική ηγεσία. Συγκεκριμένα, σε 

ηλεκτρονικό μήνυμα του γενικού γραμματέα Ιθαγένειας, προς την υπηρεσιακή γραμματέα του 

υπουργείου Εσωτερικών που διέρρευσε στα Μέσα Κοινωνικής Δικτύωσης και στον Τύπο υπάρχουν 

αναλυτικές οδηγίες με λίστα για το ποιος/ποια θα μετακινηθεί και που, ποιος/ ποια θα προαχθεί και πώς, 

καταλεπτώς και με ονοματεπώνυμα. Η τοποθέτησή τους, όπως αναφέρεται και στα σχετικά 

δημοσιεύματα, δεν αποφασίστηκε ούτε με κρίσεις από το Υπηρεσιακό Συμβούλιο ούτε καν με τα κριτήρια 

των αναθέσεων καθηκόντων που θέσπισε το 2014 ως υπουργός Διοικητικής Μεταρρύθμισης ο Κ. 

Μητσοτάκης αλλά με «άνωθεν παραγγελία» και βάση απόφασης ενός κλειστού κύκλου προσώπων.  

Όπως αναφέρεται στην επίσημη απόφαση ανάθεσης καθηκόντων που αναρτάται στο σύστημα 

εσωτερικής αλληλογραφίας «Ιρις» του Υπουργείου, περιλήφθηκε ως συνημμένο το προαναφερθέν email 

αυτούσιο, και, αφού εντοπίστηκε από υπαλλήλους, αναρτήθηκε στα κοινωνικά δίκτυα, οπότε και η 

υπόθεση έγινε ευρύτερα γνωστή.  

Αντιδρώντας στη δημοσιοποίησή του και στην αρνητική δημοσιότητα που έλαβε, η παραλήπτης 

του επίμαχου μηνύματος «πέρασε στην αντεπίθεση», κοινοποιώντας μήνυμά της όπου φαίνεται να 

αναφέρει, μεταξύ άλλων, πώς κάποιοι προβάλλουν «αποκλειστικά το γεγονός του τρόπου γραφής της 

επικοινωνίας μεταξύ πολιτικής και υπηρεσιακής ηγεσίας του υπουργείου, ώστε να δημιουργηθούν 
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υπόνοιες σε σχέση με τη νομιμότητα των ενεργειών και πράξεων της διοίκησης». Η γραμματέας φαίνεται 

να υποστηρίζει ότι η πράξη της είναι «απολύτως νόμιμη» ενώ, μέσω αυτής, «τοποθετούνται υπάλληλοι 

σε θέσεις ευθύνης που το δικαιούνται με βάση τον νόμο αλλά και με βάση την προσπάθεια και τη 

συνεισφορά τους μέχρι σήμερα στην υπηρεσία». 

Σε κοινή τους ανακοίνωση ωστόσο, οι παρατάξεις «Αγωνιστική Συνεργασία» και 

«Πρωτοβουλία» καταγγέλλουν αυθαίρετες τοποθετήσεις «για μία ακόμη φορά» και παραβίαση της 

νομοθεσίας για τη δημοσιότητα των διοικητικών πράξεων στο σύστημα «Διαύγεια», που ορίζει 

προϊσταμένους χωρίς να τηρεί τις προβλεπόμενες διαδικασίες που θα υπογράφουν ωστόσο διοικητικές 

πράξεις και θα εισπράττουν επίδομα θέσης ευθύνης. Καταγγέλλουν επίσης τη στάση της γραμματέως, η 

οποία, αντί να αναθεωρήσει, με την ανακοίνωσή της κατηγορεί συνδικαλιστή που φέρεται να αποκάλυψε 

το εν λόγω mail, αποδίδοντάς του ιδιοτελή κίνητρα.  

Επειδή τέτοιες καταστάσεις υπονομεύουν την αξιοπιστία και την αξιοκρατία που οφείλει να διέπει τις 

εργασιακές σχέσεις σε όλα τα υπουργεία και εν προκειμένω στο ΥΠΕΣ 

Επειδή το επίμαχο ηλεκτρονικό μήνυμα όσο και αν επιμένει η κα. υπηρεσιακή γραμματέας μιλάει από 

μόνο του, δημιουργεί εύλογες απορίες και οδηγεί σε ακόμη πιο εύλογα συμπεράσματα, εκθέτοντας τους 

συντάκτες και τους παραλήπτες του 

Επειδή την 1η Σεπτεμβρίου, την ίδια ημέρα που ο υπουργός Εσωτερικών Βορίδης διοργάνωσε 

συνέντευξη Τύπου για να διαφημίσει το «αδιάβλητο» σύστημα μέσω του οποίου θα επιλέγονται οι 

υπάλληλοι για τον νέο κλάδο ΠΕ Επιτελικών Στελεχών,  επέλεξε η υπηρεσιακή γραμματέας να απαντήσει 

με ανακοίνωση και να υποστηρίξει «τον τρόπο γραφής της επικοινωνίας μεταξύ πολιτικής και 

υπηρεσιακής ηγεσίας του υπουργείου», δηλαδή το επίμαχο e-mail της «εσωτερικής» και επιτελικής, 

συνεννόησης, 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός 

1. Έχει πρόθεση να ανακαλέσει τη «διαδικασία» που ήδη έχει λάβει χώρα με τις αναθέσεις 

αναπληρωτών και τα «άτυπα» email και να κινήσει όπως οφείλει τη διαδικασία κρίσης 

(86-87 ΥΚ) προκειμένου να γίνουν τοποθετήσεις προϊσταμένων με βάση τα στοιχεία του 

προσωπικού μητρώου των υπαλλήλων; 

2. Έχει πρόθεση να ελέγξει όσους ενεπλάκησαν στο συγκεκριμένο «εσωτερικό mail», 

προκειμένου να μην επαναληφθούν τέτοια φαινόμενα στο μέλλον; 

 

Οι ερωτώντες/σες βουλευτές/τριες 

Χρηστίδου Ραλλία 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 



Αλεξιάδης Τρύφων 

Αυγέρη Θεοδώρα (Δώρα) 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος - Χρήστος 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Βερναρδάκης Χριστόφορος 

Βέττα Καλλιόπη 

Γιαννούλης Χρήστος 

Ηγουμενίδης Νικόλαος 

Θραψανιώτης Εμμανουήλ 

Καλαματιανός Διονύσιος 

Κασιμάτη Ειρήνη (Νίνα) 

Κόκκαλης Βασίλης 

Μάρκου Κωνσταντίνος 

Μουζάλας Ιωάννης 

Μωραΐτης Αθανάσιος (Θάνος) 

Νοτοπούλου Αικατερίνη 

Παπαδόπουλος Αθανάσιος (Σάκης) 

Παπαηλιού Γεώργιος 

Πέρκα Θεοπίστη (Πέτη) 

Πολάκης Παύλος 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

Ραγκούσης Ιωάννης 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης 

Τζάκρη Θεοδώρα  

Τζούφη Μερόπη 

Τόλκας Άγγελος 



 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

Φάμελλος Σωκράτης 

Φίλης Νικόλαος 

Χατζηγιαννάκης Μιλτιάδης 

 




